

Координационное Заседание
Киев
16-17 апреля 2013 года

Выступление Национального секретаря Азербайджана
(Межправительственная Комиссия ТРАСЕКА)
г-на Акифа Мустафаяева

Coordination Meeting
Kiyev
16-17 April 2013

Speech of National Secretary of Azerbaijan
(Intergovernmental Commission TRACECA)
Mr. Akif Mustafayev

В 2008-2012 годы на реализацию инфраструктурных проектов в транспортном секторе Азербайджанской Республики потрачено 7,9 млрд. долларов США.

The total cost of infrastructure projects implemented on transport sector in the Republic of Azerbaijan in 2008-2012 is 7.9 billion USA dollars



Транспортная инфраструктура Азербайджана сегодня играет важную роль в транспортировке грузов между Европой и Азией по коридору ТРАСЕКА. Инфраструктура транспортного коридора ТРАСЕКА, проходящего через Азербайджан, поэтапно развивается. Резко возросший за последнее десятилетие рост торговли открывает новые возможности для развития транспортной инфраструктуры и, как следствие, определяет интенсивный экономический рост.

Today Transport infrastructure in Azerbaijan plays an important role in transportation of goods between Europe and Asia through TRACECA corridor. Infrastructure of TRACECA transport corridor passes through Azerbaijan, gradually develops. The growth of trade steeply increased over the last decade, opens the new opportunities for the development of transport infrastructure and, consequently, identifies the intensive economic growth.



www.president.az

- Развитие дорожной инфраструктуры в Азербайджане
- Development of the road infrastructure in Azerbaijan





The end
Thank you for attention